
Ro#erdam, 12 maart 2025 

 

Geachte Wethouder Achbar, 

Op 29 november 2024 stuurden we u een noodkreet. Op 3 februari 2025 ontvingen we uw reacBe. We zijn verbijsterd.  
In ons schrijven tonen we aan dat BSW niet doet waar ze, met publiek geld, voor betaald wordt; dat BSW zich keer op keer niet aan 
afspraken houdt die ze met ons en Uw ambtenaren maakt, en toch stelt u dat “BSW zich aan haar taakstellingen houdt”.  
Bovendien voldoet BSW zelfs niet aan de simpele eisen die bij een ANBI-status horen en missen we uw reacBe over de misstanden 
binnen BSW met haar personeel – die zelfs omfloerst omschreven worden in de jaarstukken die wel te vinden zijn – en wat U als 
subsidieverlener daaraan doet? Of valt het bieden van een veilige werkomgeving ook niet onder de taakstelling? 
Wat is er aan de hand, dat de gemeente een sBchBng die zich volgens Uw eigen ambtenaren, de parBjen die ze zou moeten 
ondersteunen, én de belasBngdienst, niet aan haar taken houdt, toch de hand boven het hoofd houdt? Is de taakstelling zo algemeen? 
Is de gemeente dusdanig aSankelijk van BSW dat er geen sturingsmogelijkheden zijn?  
De taakstelling waar U naar verwijst hebben we ook na herhaaldelijke verzoeken bij Uw ambtenaren niet gekregen. Gezien het feit dat 
er blijkbaar een grote discrepanBe bestaat tussen wat de speeltuinen verwachten van BSW en wat de BSW volgens U hoort te doen, bij 
deze het uitdrukkelijke verzoek om de volledige taakstelling en opdracht aan BSW met ons te delen.  

We voelen ons totaal in de kou gezet. Onze noodkreet wordt, meer dan 2 maanden na dato, beantwoord met “er is niets aan de hand”.  
Wethouder, er is wél wat aan de hand, en het wordt steeds nijpender:  

• Ali Baba is inmiddels al bijna 1 jaar dicht (ook in de zomervakanBe) doordat de beheerder door BSW is ontslagen en er geen 
vervanging is. De speeltuin heeY geen vaste vrijwilligers. 

• Binnenste Buiten heeY sinds juni geen beheerder. Dit werd deels opgevangen door 3 vrijwilligers, maar er zijn beperkingen aan 
hun draagkracht, waardoor openstelling beperkt is. Inmiddels is één van deze vrijwilligers vanwege ziekte langdurig afwezig; is een 
ander ook uitgevallen en is de speeltuin dus nog maar heel beperkt open.  

• Confe[ heeY een beheerder voor 4 dagen, maar geen vrijwilligers. De overige dagen is de speeltuin dicht. 
• De Zandtuin heeY een beheerder voor 4 dagen, de overige dagen is de speeltuin dicht of wordt er een betaalde freelancer ingezet. 
• Speeltuin de Torteltuin gesloten wegens gebrek aan vrijwilligers – en ook geen beheer van BSW 

h"ps://www.ad.nl/ro"erdam/ro"erdamse-speeltuin-gesloten-door-gebrek-aan-vrijwilligers-steeds-zwaardere-eisen~aab75ccc/ 

Verder stelt U: “We zijn nog met de BSW in gesprek over de verdeling van beheerders en de ontstane situa9e bij uw speeltuinen. We 
zullen u in februari over de uitkomsten informeren.” Hoe kan dat nou, als eerder door gemeente en BSW (zie onze eerder meegestuurde 
gespreksverslagen) al deadlines zijn gesteld om tot een oplossing te komen en daar geen opvolging aan is gegeven? Hoe lang wilt u ons 
nog aan het lijntje houden? Februari is inmiddels alweer voorbij – en daarmee ook de eerste kindervakanBe met prima weer waarin 
onze speeltuinen niet of nauwelijks open konden – zonder zonder enig teken van leven van de BSW of uw ambtenaren en zonder een 
oplossing: weer een loze beloYe. 
 
We vroegen U verder of we mee mogen denken bij de herijking van het speeltuin beleid. Uw reacBe: ja hoor, jullie “hebben een 
uitnodiging ontvangen om mee te denken”. Ook dit is onjuist: maar één van de speeltuinen ontving deze uitnodiging. Bovendien komt 
deze van BSW, waarmee we in de clinch liggen, en niet vanuit de gemeente – waar we juist om vragen. Ons signaal is juist dat BSW ons 
telkens, ook op dit soort bijeenkomsten, voor voldongen feiten stelt en níet met ons als gelijke partner praat. Bovendien zijn we niet 
allemaal welkom, want wordt er vanuit BSW bepaald hoeveel bestuursleden er per speeltuin mogen komen.  
Toch zijn we, op uw advies, gegaan. Naar aanleiding hiervan willen wij onze bezorgdheid uitspreken over deze, en eerdere, 
bijeenkomsten tussen de speeltuinen en de gemeente. Ondanks herhaaldelijke ontmoeBngen lijkt er steeds hetzelfde verhaal verteld te 
worden, zonder concrete terugkoppeling of structurele acBe om de problemen rondom de speeltuinen daadwerkelijk aan te pakken. Dit 
gebrek aan inhoudelijke opvolging wekt bij ons de zorg dat, indien er geen wezenlijke veranderingen worden doorgevoerd, in de nabije 
toekomst steeds meer speeltuinen noodgedwongen zullen sluiten.  

Het afgelopen jaar gaat bijna al onze energie naar het om hulp vragen aan de gemeente om alleen nog maar de basis met ons te 
regelen: dat we open kunnen en het beheer krijgen waar we recht op hebben. Waardering uitspreken voor deze inzet, maar ons niet de 
helpende hand reiken, voelt als een opgestoken middelvinger.  

Beste Wethouder, wij zeer teleurgesteld in uw eerste reacBe en vragen u nogmaals om acBe te ondernemen: help ons. 

Hartelijke groet, 

Namens speeltuinbesturen  

Ali Baba:  
Binnenstebuiten: 
Confe[: 
De Zandtuin: 



Geachte bestuurders,

Met deze brief reageer ik op uw schrijven van 29 november jl. U uit hierin uw zorgen over
de situatie van de vier speeltuinen in de wijk Middelland Nieuwe Westen. Ook stelt u twee
hulpvragen, waarop ik in deze brief in zal gaan.

In reactie op uw eerste vraag wil ik aangeven dat de BSW zich aan haar taakstelling houdt.
De gemeente verstrekt subsidie aan de BSW om, ter ondersteuning van
speeltuinverenigingen, beheerders in te zetten. De BSW verdeeld de inzet van de
beheerders over de speeltuinen in de stad. We zijn nog met de BSW in gesprek over de
verdeling van beheerders en de ontstane situatie bij uw speeltuinen. We zullen u in
februari over de uitkomsten informeren. Tevens heeft de situatie de aandacht van de
wijkraad Middelland nieuwe Westen. In het jaaractieplan van 2025 zal een actiepunt
worden opgenomen waarmee wij samen met de wijkraad aan de slag gaan met mogelijke
oplossingen.

Uw tweede vraag gaat over het betrekken van de speeltuinbesturen bij de herijking van
het speeltuinenbeleid. Ik kan u vertellen dat de ontwikkeling hiervan samen met u en uw
mede speeltuinbestuurders in de stad zal plaatsvinden. We zijn benieuwd naar uw ideeën
en ervaringen. Verspreid over de stad worden meerdere bijeenkomsten georganiseerd,
zodat u voldoende gelegenheid heeft inbreng te geven. De bijeenkomsten zullen begin
februari plaatsvinden. U heeft hiervoor een uitnodiging ontvangen.

Kinderen en ouders betrekken we ook vanaf het begin bij het ontwikkelen van het nieuwe
beleid. Voor de wijkraden worden meerdere bijeenkomsten georganiseerd. Op het
moment dat de contouren van het beleid zichtbaar zijn koppelen we aan u en andere
betrokkenen terug wat we met de opgehaalde input hebben gedaan en krijgt u de
mogelijkheid om hierop te reageren.

Ik wil graag afsluiten om mijn waardering uit te spreken voor uw vrijwillige
werkzaamheden voor de speeltuin. Mede door uw inzet kunnen kinderen dichtbij huis
veilig buitenspelen.
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Met vriendelijke groet,

Faouzi Achbar MBA MSc
Wethouder Welzijn, Samenleven, Sport, Digitale Inclusie


